
Zápisnica č. 20/2007 
z  rokovania vedenia STU dňa 12. 10. 2007 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Dušan Petráš, František Janíček, Ján Kalužný, Robert 

Redhammer, Maroš Finka, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel 
Timár 

 
Neprítomní:   
 
 
Program: 
 Kontrola plnenia úloh 
1. Komplexná akreditácia STU (pror. Finka) 
2. Analýza revíznej činnosti na STU (pror. Janíček) 
3. Schválenie projektovej dokumentácie novej budovy FIIT STU (pror. Janíček) 
4. Analýza vzdelávania v cudzích jazykoch na STU (pror. Kalužný) 
5. Plnenie opatrení vyplývajúcich z implementácie bezpečnostného auditu (pror. Finka) 
6. Stretnutie so zahraničnými študentmi na STU (pror. Petráš) 
7. Výskumné centrá STU (pror. Redhammer) 
8. Príprava na čerpanie ŠF na STU (pror. Redhammer) 
9. Rozličné 
 
Predložené materiály: 
1) Analýza revíznej činnosti na STU (pror. Janíček) 
2) Výpočet ceny projektovej dokumentácie (pror. Janíček) 
3) Analýza vzdelávania v cudzích jazykoch na STU (pror. Kalužný) 
4) Plnenie opatrení vyplývajúcich z implementácie bezpečnostného auditu (pror. Finka) 
5) Stretnutie so zahraničnými študentmi na STU pri príležitosti MDŠ (pror. Petráš) 
6) Návrh na zriadenie súčasti STU „Výskumné centrum ILC“ (pror. Redhammer) 
7) Návrh na zriadenie obchodnej spoločnosti STU „STU Scientific“ (pror. Redhammer) 
8) Pravidlá na vkladanie peňažných prostriedkov alebo nepeňažných vkladov STU do iných 

právnických osôb (pror. Redhammer) 
9) Návrh na nájomné zmluvy a dodatky k nájomným zmluvám (pror. Janiček) 
10) Rekonštrukcia šatní pre športoviská na Univerziádu 2008 (pror. Janiček) 
11) Rozpočet na majstrovstvá STU v športoch futsal, basketbal, volejbal, stolný tenis 

a plávanie (Ing. Timár) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  2/12/2007, 1/13/2007, 1/18/2007 
 
Nesplnené úlohy:  3/15/2007 – plnenie úlohy predĺžené do 12.11.2007 
   6/15/2007 – plnenie úlohy predĺžené do 12.11.2007 
   5/16/2007 – plnenie úlohy predĺžené do 29.10.2007 
   2/18/2007 – plnenie úlohy predĺžené do 12.11.2007 
 
 
 
 



Rektor STU Báleš  
predložil návrh na založenie nového celouniverzitného ústavu inžinierskych štúdií a poveril 
prof. Alojza Mészárosa prípravou príslušných materiálov potrebných k založeniu takéhoto 
ústavu. Súčasne informoval  
 
Predseda AS STU Žalman: 
Stále nám chýba ekonomický model pri tvorbe a fungovaní takýchto univerzitných ústavov. 
 
Uznesenie V-STU č. 1/20/2007 
Vedenie STU súhlasí s návrhom založiť Ústav inžinierskych štúdií na STU a poveruje prof. 
Mészárosa prípravou príslušných materiálov. 
 
 
Rektor Báleš: 
Oznámil, že na výjazdnom rokovaní vedenia STU v dňoch 29.-30.10.2007 sa budú 
prerokovávať hlavne investičné a rozvojové zámery STU, súlad Štatútu STU a ostatných 
právnych noriem s novelami zákonov SR a implementácia odporúčaní hodnotiteľov EUA pre 
STU. 
 
Rektor Báleš, pror. Redhammer: 
Informovali o rokovaniach za účelom delimitácie MLC z MŠ SR na STU. Pror. Redhammer 
predložil písomný návrh na zriadenie Výskumného centra ILC ako súčasti STU. Tento návrh 
po zapracovaní pripomienok z vedenia STU bude predložený na schválenie do AS STU. 
 
Uznesenie V-STU č. 2/20/2007 
Vedenie STU súhlasí s návrhom na zriadenie Výskumného centra ILC ako súčasti STU 
a poveruje pror. Redhammera dopracovať tento materiál a predložiť ho na rokovanie AS 
STU. 
 
Predseda AS STU Žalman: 
Oznámil, že AS STU sa uzniesol na minimálnom počte členov AS STU na úrovni 20. 
 
Prorektor Janíček: 
Informoval o rokovaní Rady APVV a o výsledkoch, ktoré z toho vyplývajú pre STU. Pripraví 
konkrétnu informáciu na najbližšie rokovanie KR STU. 
 
Prorektor Petráš: 
Informoval o seminári Energetická bezpečnosť a energetická efektívnosť konanom na 
ambasáde Nórskeho kráľovstva v SR. 
 
 
K bodu 1 Akreditácia STU (rektor Báleš) 
  
Rektor Báleš: STU má nastúpiť na komplexnú akreditáciu začiatkom januára 2008. Podľa 

výsledkov akreditácie budú univerzity zaraďované do kategórií v zmysle 
novely Zákona o VŠ. Ide hlavne o tri oblasti: veda a výskum, pedagogika 
a ľudské zdroje. Požiadal o prípravu kvalitného materiálu za STU 
a koordináciou celého projektu poveril prorektora Finku. Príslušní prorektori 
pripravia harmonogram komplexnej akreditácie aj s príslušnými termínmi. 

Pror. Kalužný: Všetky študijné programy idú do akreditácie a je tu šanca zjednotiť 
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dodržiavanie určitých pravidiel v podobných programoch na rôznych 
fakultách STU. 

 
Uznesenie V-STU č. 3/20/2007 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o komplexnej akreditácii, ktorá pre STU začne 
v januári 2007 a poveruje pror. Finku koordináciou tohto projektu. 
 
 
K bodu 2 Analýza revíznej činnosti na STU (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložil písomný materiál k tejto téme rokovania, ktorý obsahuje analýzu , 

spôsob zabezpečenia a náklady na revíznu činnosť na jednotlivých súčastiach 
STU. Navrhuje prijať po 1 revíznom technikovi na každé energetické médium 
– elektrické zariadenia, plynové a tlakové zariadenia. Toto riešenie by ušetrilo 
STU aj finančné prostriedky. 

 
Stanovisko V-STU č. 1/20/2007 
Vedenie STU berie na vedomie správu „Analýza revíznej činnosti na STU“. 
 
Úloha V-STU č. 1/20/2007 
Rektor STU ukladá v súvislosti s prerokovanými materiálmi ohľadom energetickej koncepcie 
na STU zistiť, ktoré súčasti STU nemajú urobené potrebné revízie. Pror. Janíček predloží 
návrh riešenia tejto situácie s konkrétnym návrhom aj v oblasti financií. 
Z: Prorektor Janíček 
T: 12. 11. 2007 
 
 
K bodu 3 Schválenie projektovej dokumentácie novej budovy FIIT STU 

(pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložil písomný materiál k tejto téme rokovania, ktorý obsahuje výpočet 

ceny projektovej dokumentácie ako aj inžinierskej činnosti. 
Pror. Petráš: Medzi cenou projektovej a inžinierskej činnosti je určitý nepomer. 
 
Uznesenie V-STU č. 4/20/2007 
Vedenie STU schvaľuje výpočet ceny projektovej dokumentácie na úrovni maximálne 23 718 
tis. Sk a inžinierskej činnosti vo výške 8 301 tis. Sk podľa predloženého materiálu. Vychádza 
sa z predpokladu, že cena investície bude 550 mil. Sk. Súčasne poveruje pror. Janíčka vypísať 
výberové konanie na verejnú súťaž. 
 
 
K bodu 4 Analýza vzdelávania v cudzích jazykoch na STU (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Prorektor Kalužný predložil písomný materiál, ktorý obsahuje stav 

vzdelávania v cudzích jazykoch na jednotlivých fakultách STU. 
Pror. Petráš: Odporučil akreditovať na fakultách STU aspoň 1 ŠP v cudzom jazyku. 
Rektor Báleš: Požiadal o doplnenie počtu študentov, ktorí študujú takéto študijné programy 

a zaujímal sa, prečo FIIT STU neposkytuje vzdelávanie v cudzích jazykoch 
v žiadnom stupni vzdelávania. Akreditáciu ŠP v cudzích jazykoch bude robiť 
ústav inžinierskych štúdií, ktorý mienime založiť. 
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Stanovisko V-STU č. 2/20/2007 
Vedenie STU berie na vedomie materiál „Analýza vzdelávania v cudzích jazykoch na STU“. 
 
 
K bodu 5 Plnenie opatrení vyplývajúcich z implementácie bezpečnostného 

auditu (pror. Finka) 
  
Pror. Finka: Predložil na rokovanie písomný materiál. Uviedol, že takmer všetky zistené 

nedostatky boli odstránené, už zostáva na splnenie iba jedna úloha týkajúca sa 
ochrany duševného vlastníctva. 

Pror. Janíček: Navrhol pána Ing. Holakovského, ktorý je odborníkom v smere ochrany 
duševného vlastníctva a je ochotný v tomto smere pomôcť STU. 

 
Uznesenie V-STU č. 5/20/2007 
Vedenie STU schvaľuje materiál „Plnenie opatrení vyplývajúcich z implementácie 
bezpečnostného auditu“. 
 
 
K bodu 6 Stretnutie so zahraničnými študentmi na STU (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil na rokovanie písomný materiál. Obsahuje cieľ, termín a program 

stretnutia. 
Pror. Janíček: Navrhol pána Ing. Holakovského, ktorý je odborníkom v smere ochrany 

duševného vlastníctva a je ochotný v tomto smere pomôcť STU. 
 
Uznesenie V-STU č. 6/20/2007 
Vedenie STU berie na vedomie materiál „Stretnutie so zahraničnými študentmi na STU pri 
príležitosti MDŠ“ a ukladá prorektorovi Petrášovi zorganizovať toto stretnutie na 16.11.2007 
o 13:00 hodine. 
 
 
K bodu 7 Výskumné centrá STU a príprava na čerpanie na ŠF na STU 

(pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil na rokovanie písomný materiál. Transformácia MLC na Výskumné 
centrum ILC na STU, má byť ako prvé výskumné centrum. Ďalšie, ktoré budú 
vznikať by boli výsledkom úspešnosti podaných projektov buď z Európskych 
štrukturálnych fondov alebo z APVV. 

Pror. Petráš: Uviedol, že by bolo vhodné pripraviť organizačnú schému takýchto 
výskumných centier, aby bolo jasné ich postavenie v rámci STU. 

 
Uznesenie V-STU č. 7/20/2007 
Vedenie STU súhlasí so zriadením súčasti STU, kde budú v budúcnosti výskumné centrá 
STU, ako prvým by bolo Výskumné centrum ILC. 
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K bodu 8 Príprava na čerpanie ŠF na STU (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

STU sa musí pripraviť na čerpanie ŠF vhodnými projektami. Prednosť budú 
mať také projekty, ktoré sú podložené záujmom z praxe.  

Pror. Petráš: Uviedol, že by bolo vhodné pripraviť organizačnú schému takýchto 
výskumných centier, aby bolo jasné ich postavenie v rámci STU. 

 
Stanovisko V-STU č. 3/20/2007 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o príprave STU na čerpanie ŠF a poveruje 
prorektora Redhammera podať príslušnú informáciu aj na rokovaní KR STU. 
 
 
K bodu 6 Rozličné 
 
1) Prorektor Redhammer: 

Predložil písomné materiály: Návrh na zriadenie obchodnej spoločnosti „STU 
Scientific“ a Pravidlá na vkladanie peňažných prostriedkov alebo nepeňažných vkladov 
STU do iných právnických osôb. Novela VŠ zákona nám to umožňuje a pôjde 
o zhodnotenie výsledkov aplikovaného výskumu v praxi. Potom y mali úžitok 
z výsledkov takéhoto výskumu nielen jeho autori ale aj STU, na pôde ktorej bol výskum 
realizovaný. Navrhuje vznik obchodnej spoločnosti „STU Scientific“ ako 100%-nej 
dcéry STU. 
 
Prorektor Janíček: 
Ak nám zákon umožňuje zriadiť takúto spoločnosť, plne súhlasí s návrhom na jej 
založenie. 
 
Predseda AS STU Žalman: 
V predloženom materiále chýba postupnosť krokov na založenie takejto spoločnosti. 

 
Uznesenie V-STU č. 8/20/2007 
Vedenie STU prerokovalo a berie na vedomie Návrh na zriadenie obchodnej spoločnosti 
„STU Scientific“ a Pravidlá na vkladanie peňažných prostriedkov alebo nepeňažných vkladov 
STU do iných právnických osôb. Rektor ukladá prorektorovi Redhammerovi prerokovať tieto 
materiály s kvestorkou STU a dať ich na posúdenie relevantnému právnikovi. 
 
2) Prorektor Janíček: 

Predložil na rokovanie písomný materiál „Návrh na odsúhlasenie nájomných zmlúv 
a dodatkov k nájomným zmluvám“.  

 
Uznesenie V-STU č. 9/20/2007 
Vedenie STU súhlasí s návrhom na nájomné zmluvy a s dodatkami k nájomným zmluvám 
tak, ako boli predložené prorektorom Janíčkom. 

1) Nájomná zmluva s nájomcom PETROLab, s.r.o., Skúšobňa palív a mazív, Dlhá 2, 
Stupava.. Predmetom nájmu sú nebytové priestory na FCHPT STU, kancelárie č. 731 
a laboratóriá č. 757 a 756 v novej budove o celkovej výmere 86 m2. Nájom od 
1.11.2007 do 30.9.2012. 

2) Dodatok k NZ nájomcom Dušan Bačík, Račianska ul. Bratislava. Predmetom nájmu 
sú skladové priestory v suteréne ŠD Mladá Garda. Dodatkom sa predlžuje  doba 
nájmu  do 1.11.2009 a mení sa adresa sídla nájomcu. 
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3) Prorektor Janíček: 

Predložil písomný materiál „Rekonštrukcia šatní pre športoviská na Univerziádu 2008“. 
Namiesto jednoúčelového ihriska pre plážový volejbal bude zrealizované multifunkčné 
ihrisko pre hádzanú, volejbal, basketbal, nohejbal a tenis a zrekonštruujú sa priľahlé 
šatne. 

 
Uznesenie V-STU č. 10/20/2007 
Vedenie STU súhlasí s návrhom na vybudovanie multifunkčného ihriska a rekonštrukciou 
šatní v areáli ŠD Mladá Garda za účelom prípravy športovísk pre Univerziádu 2008. 
 
4) Rektor Báleš: 

Predložil na rokovanie návrh finančného rozpočtu na realizáciu majstrovstiev STU. 
Súťaže sa budú konať v dňoch 22.-26.10.2007 v nasledujúcich športoch: futsal, 
basketbal, volejbal, stolný tenis a plávanie. 

 
Uznesenie V-STU č. 11/20/2007 
Vedenie STU súhlasí s konaním majstrovstiev STU v športoch podľa predloženého rozpisu 
a schvaľuje finančnú podporu na realizáciu športových súťaží v požadovanej výške 26 650,-
Sk. Realizáciou je poverená ekonomická pracovníčka je Ing. Viera Ondrejková. 
 
5) Prorektor Janíček: 

Informoval, že dňa 17.10.2007 bude otváranie obálok – ponúk na kúpu športovej haly a 
pozemku STU v Petržalke. Na kúpu športovej haly neprišla ani jedna ponuka. 

 
6) Prorektor Petráš: 

Informoval, že fakulty dostanú pamätné medaily STU až po doručení zoznamu, komu 
tieto budú udelené.  

 
 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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